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Hoe ben je in de Koninginnebuurt beland?
“Als student zijn mijn man en ik in 2009 vanuit 
Amsterdam uitgeweken naar het betaalbaardere 
Haarlem. Eerst in de Vijfhoek en ook elders 
in Haarlem. We wonen sinds 2022 aan het 
Wilhelminapark met onze kinderen.

Ongeveer twee jaar geleden ben ik gestopt met mijn 
werk als jurist financieel recht omdat de kinderen 
meer zorg nodig hadden. Op een gegeven moment 
wilde ik toch weer wat dingen oppakken, iets dat 
waarde zou toevoegen voor de buurt. Een buurt 
waar bewoners zich voor inzetten maakt het ook tot 
een fijne plek om te wonen. Toen ik hoorde dat de 
Wijkraad mensen zocht heb ik me aangemeld. Niet 
meteen met het idee om voorzitter te worden, maar 
statutair gezien is er wel een voorzitter nodig, dus 
heb ik mij beschikbaar gesteld.”

Wat is het belang van de Wijkraad?
“Ik vind de Wijkraad een onmisbaar onderdeel van 
een buurt, vooral in een stad. Het is een belangrijke 
brug tussen bewoners en gemeente. Dat de 
gemeente verplicht is om de Wijkraad bij bepaalde 
beslissingen te betrekken vind ik een groot goed. 

Een van de dingen die nu spelen is de opvang van 
vluchtelingen. Dat is voor onze buurt een grote 

verandering. De Wijkraad neemt daar politiek gezien 
geen stelling over in. Maar we laten ons wel horen 
als het gaat om de communicatie daarover.  En daar 
is echt nog een wereld te winnen. Dus zeggen we: 
gemeente, neem ons mee in de besluitvorming, maar 
ook in de gedachten erachter.

Daarnaast is de transitie naar een Wijkplatform 
hét thema voor de komende tijd. Er is vanuit de 
gemeente veel gedaan om iedereen mee te laten 
denken over de invulling van wijkplatforms. Maar 
daar zijn nog geen concrete kaders of invulling 
uitgekomen. 
Als jurist houd ik van kaders en duidelijkheid, van 
dingen zwart op wit hebben. Kijk, voor de bestaande 
Wijkraad zijn de kaders duidelijk, daar is regelgeving 
voor. Maar voor een Wijkplatform nog niet. Terwijl 
de einddatum (1 januari 2024) wel al is besloten. 
Er zal waarschijnlijk een overgangsperiode van een 
aantal maanden gaan gelden, want er zijn nog veel 
vragen: hoe groot is de buurtschap waar het om 
gaat, hoe zwaar gaat onze stem tellen, en hoe wordt 
de inspraak geregeld, hoe de subsidiëring, wie heeft 
welke verantwoordelijkheden, wie neemt welke 
taken op zich? 

Een Wijkplatform kàn helpen om meer bewoners 
maar ook ondernemers, verenigingen en andere 
organisaties bij besluiten te betrekken. Ik verwacht 
dat er dan meer kruisbestuiving zal zijn want niet 
ieder vraagstuk stopt bij een bepaalde straat. Denk 

een frisse nuchtere blik op de ontwikkelingen in de wijk 

 Interview met de nieuwe wijkraad voorzitter! 

aan stichting Klem of vereniging De Groene Kroon. 
Onze wijkraad werkt al goed samen met zulke 
organisaties, en daarom worden we als voorbeeld 
genoemd van hoe een Wijkplatform zou kunnen 
functioneren. Als ik heel eerlijk ben zou ik het graag 
zo houden. Dus moet het Wijkplatform wel goed 
worden ingericht. Daar hebben we ideeën over. 
Bijvoorbeeld dat je voor bepaalde thema’s vaste 
gesprekspartners hebt, ook vanuit de gemeente, 
met een bepaald mandaat. Want je wilt kennis en 
ervaring kunnen borgen. Ook denken we aan een 
groter gedeeld platform op internet.”

Wat is je boodschap voor de bewoners van de 
Koninginnebuurt?
‘Wanneer er nu een beroep op de Wijkraad wordt 
gedaan zie ik dat we te weinig slagkracht hebben. 
Daarom zoeken we mensen erbij, voor een paar 
uur per week. Het gaat om allerlei dingen, van 
verkeersveiligheid tot groen, van dingen voor de 
jeugd tot de opvangkwestie. Wat vind je interessant, 
hoeveel tijd heb je? Daar is allemaal over te praten 
en we zijn heel flexibel om dat in te passen. We 
hebben sowieso een secretaris nodig. We streven 
naar een mooie afspiegeling van de buurt, gespreid 
qua kennis en ervaring, interesse, leeftijd en 
adressen. Ik denk aan 10 tot 15 mensen. Vele handen 
maken licht werk.’

Als aspirant bestuurslid draaide Stéphanie Holslag al een paar maanden mee in de wijkraad en wist dus 
waar ze aan begon toen ze de voorzittershamer overnam.  In dit interview, door buurtgenote Martje 
Nooij, leren we Stéphanie beter kennen.  Tijdens de jaarvergadering van de wijkraad op 5 april werden in 
totaal 3 nieuwe bestuursleden verwelkomd, zie verslag op pag. 3. 

Nieuw in de wijk?
Leer meer over je buren en straten door 

een paar oude wijkkranten te lezen.  
Recente edities staan op de website.  Bekijk 

oudere uitgaven in een verzamelmap in 
buurtcentrum De Baan. 

Afzwaaiende interim-voorzitter Henny 
gaf de hamer door aan 

nieuwe voorzitter Stéphanie 
tijdens de jaarvergadering 

op 5 april 
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GEMEENTE

GLASVEZEL IS AANGELEGD 

Bij vrijwel elk adres steekt een
draad boven de stoep uit.  
Nu nog aankoppelen!  
Dit moet je zelf regelen 
met je telefoniebedrijf.

Tegelwippen deel 2: 23 september

Na de succesvolle tegelwipactie van de gemeente 
in april wordt op zaterdag 23 september de tweede 
tegelwipdag gehouden. Op deze dag kan je op 
verschillende plekken in Haarlem je tegels inruilen 
voor planten en aarde.
Meer info op: www.haarlem.nl/groen

HOUTPLEIN voortgang

Lorentzplein: klaar

Wijde Geldelozepad: klaar

Wagenweg: klaar

Dreef ’zuid’: klaar

Houtplein tussen Wagenweg en Lorentzplein: klaar

Houtplein tussen Lorentzplein en Tempeliersstraat: klaar

Wagemakerslaan: februari – juni 2023

Tempeliersstraat: april – september 2023

Houtbrug – Tempeliersstraat: mei – december 2023

Frederikspark: juni – juli 2023

Asfalteren Houtplein: juli 2023

Fietsverrassingen, verschuivende bushaltes, electriciteitsstoringen, autoluwte en stadssafari

Hoe gaat het op het Houtplein
“Goedemorgen buurvrouw! Weer een nieuw obstakel parcours vandaag!” zo begroette Judith uit de 
Iordensstraat menig buurtgenoot afgelopen maanden.  Zag het doolhof van tijdelijke fietspaden als een 
uitdaging, en reed met haar bakfiets kalmpjes door steeds veranderende haarspeldbochten naar de keet van 
de aannemer om informatie in te winnen.

Ik houd wel van veranderingen. Na ieder hoekje van 
het Houtplein te hebben gezien, lopend, met de 
fiets aan de hand of zigzaggend over ingeklonken 
zand, lag begin juni eindelijk op het kruispunt 
nieuw donker asfalt. De rust op het kruispunt leek 
wedergekeerd... niets was minder waar… want een 
week later was de route wéér omgelegd. Dit riep 
bij mij de vraag op hoe groot de kans is op nog 
meer fietsverrassingen dit jaar. Ik ging op bezoek in 
de schaftkeet naast het ABN/Amro kantoor, om te 
praten met Fred Heisterkamp, gebiedsassistent bij 
Dura Vermeer. 

Dag Fred. Hoe verloopt de planning?

De planning komt aardig uit tot nu toe. Belangrijke 
mijlpalen zijn dat eind juli het Houtplein weer vrij is 
voor auto’s en dat op 4 september de bussen weer 

gaan rijden als vanouds. De busbaan en Tempeliers-
straat zijn dan klaar. We wachten nu op het kunnen 
beginnen aan de fietsenkelder die tussen de ING en 
Elan komt. Over de einddatum van het hele project 
valt nog weinig te zeggen.

Welke mee- of tegenvallers zijn er geweest?

In de periode dat het sterk vroor waren we bezig 
met het asfalt. De vorst bleek te sterk en het asfalt 
brak letterlijk af in brokken. De hitte heeft geen 
vertraging gegeven. We houden er rekening mee met 
de werk-omstandigheden. We hebben complimenten 
gekregen uit de omgeving over de communicatie en 
de aanpak. Dat was fijn. 

Wat loopt er anders dan gepland?

Toen de fietspaden op de Wagenweg en Houtplein 

af waren hebben we het Houtplein open gegooid. 
Mensen vonden dat fijn, maar voor ons betekende 
dit dat het langzamer ging. Voetgangers en fietsers 
liepen door ons werk heen. Toen hebben we het 
plein weer afgesloten.

In de buurt woont een lapjeskat. Deze kat komt 
vaak op bezoek op het bouwterrein en inspecteert 
of het werk goed wordt gedaan. Op een dag lag er 
net nieuw asfalt en zette ze haar pootje erop, daar 
schrok ze natuurlijk van terug. Veel te heet! 

Meer informatie: iedere woensdag van 14.30 tot 
15.30 is er in de bouwkeet op het Houtplein een 
inloop-spreekuur. U kunt hier dan uw vragen stellen. 
Ook heeft Dura Vermeer een Bouwapp. Via deze app 
blijft u op de hoogte van werkzaamheden en andere 
ontwikkelingen. 

Gratis RECYCLETAS 
en gratis OPHAALSERVICE
Niet weggooien, maar recyclen. Deze drie 
kinderen leverden hun kapotte broodrooster en 
afstandsbediening in bij de Recyclewagen 
die staat bij de Albert Heijn Westergracht op 
woensdag tijdens de oneven weken tussen 
13:30 - 15:30.  
Een volle Recycletas kan ook gratis worden 
opgehaald door Spaarnelanden. 
Maak hiertoe een afspraak:  023-75 172 00
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WIJKRAAD 

Verslag van de jaarvergadering op 5 april 

De jaarvergadering stond in het teken van 
bestuurs-wisselingen en discussies over de 
omvorming naar een wijkplatform. Naast 
wethouder Roduner was een aantal be-
woners en gemeenteraadsleden aanwezig.  

Het afgelopen jaar is er een flink verloop 
van diverse (bestuurs-)leden geweest. 
De secretarispost wordt op interim basis 
waargenomen door Léon, maar gelukkig is er nu 
wel een nieuwe voorzitter: Stéphanie. En er zijn 
ook bewoners die zich hebben gemeld om op 
enige wijze de wijkraad in haar activiteiten te 
ondersteunen (zie pag. 5) waaronder een nieuw 
kascommissielid. Maar ... er is nog behoefte aan 
meer helpende handen! 

Gelukkig zijn de meeste sociale activiteiten 
doorgegaan, met Henny als drijvende kracht. 

Na het officiële en administratieve gedeelte 
van de vergadering werden de aanwezigen 
uitgenodigd om mee te denken over een aantal 
stellingen die als thema “Van wijkraad naar 
wijkplatforms” hadden.  Tijdens de discussie 
kwam onder andere naar voren dat men over het 

Wie zoet is, krijgt lekkers :-)

Om haar toetreden tot het bestuur te vieren tracteerde de 
nieuwe voorzitter op mini tompouces met logo.  
Benieuwd naar de verrassing in de volgende vergadering? 
Kom langs op woensdag 13 september, inloop vanaf 19.45 u.

Het wijkraadbestuur zoekt nog een extra lid en secretaris. Wie helpt ons? 
V.l.n.r.:  Hestia, Bastiaan, Stéphanie, Mirjam, Léon, Henny.

Huisvesting statushouders / asielzoekers

Op 27 april presenteerde de de gemeente het besluit 
om het pand aan de Meester Lottelaan 301 (en de 
Zijlweg 245) op termijn te gaan gebruiken als locatie 
voor opvang van ongeveer 310 asielzoekers en 
statushouders. Het pand aan de Meester Lottelaan 
wordt nu al gebruikt als tijdelijke opvang voor 
Oekraïense vluchtelingen.  

De wijkraad en andere betrokkenen hebben een 
klacht ingediend over de gebrekkige informatie-
voorziening over deze geplande opvang. De brieven 
met de aankondiging van dit besluit en de datum 
van de bijeenkomst werden heel laat -en bij veel 
adressen zelfs helemaal niet- bekend gemaakt. 

Bovendien bleek dat de presentatie al de vorm had 
van een aankondiging ... en dat er geen ruimte was 
voor discussie. Een aantal personen heeft echter wel 
spreektijd bedongen om hun zorgen te kunnen uiten, 
waaronder de angst voor gevolgen van een groter 
aantal personen (dan nu het geval is) die in dezelfde 
ruimte, afkomstig uit verschillende culturen worden 
gehuisvest. Het lukte de vertegenwoordigers van 
de gemeente op de bijeenkomst niet helemaal om 
iedereen te kunnen geruststellen dat zij de veiligheid 
volledig kan garanderen. 

De wijkraad wil geen nieuwe buren weren, maar 
is wel van mening dat er juiste, volledige en 
tijdige communicatie moet plaatsvinden vanuit de 
gemeente over dergelijke ingrijpende beslissingen. 
Daarbij geldt vooral dat als er een besluit wordt 
genomen zonder de kans op inspraak, er heel 
duidelijk wordt uitgelegd op welke gronden het 
besluit is genomen en welke stappen de gemeente 
(of het COA als uitvoerende organisatie) gaat nemen 
om de buurt te betrekken bij het besluit. 

Op deze webpagina staat meer informatie en een 
voorgesteld tijdsplan: 
www//haarlem.nl/asielzoekerscentra-haarlem

De wijkraad van de Koninginnebuurt staat aan 
de vooravond van veranderingen als het gaat 
om samenwerking met de gemeente en andere 
belanghebbende partijen. Alle wijkraden in 
de gemeente Haarlem gaan omvormen naar 
wijkplatformen.  Omdat nog niet bekend is hoe die 
nieuwe samenwerking vorm gaat krijgen, ondanks 
de duidelijke meningen die deze wijkraad daarover 
aan de gemeente communiceerde, gaat dit bestuur 
nog door op de bekende weg.  Praat mee op de 
volgende vergadering van 13 september!

algemeen tevreden is met de huidige vorm van de 
wijkraad en men niet overtuigd is van noodzaak 
tot verandering, of hoe de vorming van een 
wijkplatform echt meer gaat toevoegen. 

De gemeente is van mening dat er nu in een 
aantal andere wijken geen of te weinig sprake 
is van samenwerking bij en door de wijkraden. 
In een wijkplatform, aldus de gemeente, zal 
er, vanwege een structuur die ‘schakelen’ 
voorschrijft, meer ruimte zijn voor dialoog. 
Motivatie (wat wil de gemeente wel en niet)
en concrete begrenzingen van die gewenste 
structuur lijkt er wel te zijn maar niet te worden 
uitgesproken, wat het proces troebel maakt, en 
het eindresultaat ongrijpbaar, te abstract.

De eindconclusie is dat er nog veel vragen 
zijn over de transitie van wijkraden naar 
wijkplatforms. Veel is nog onduidelijk omdat er 
geen kaders of beleidsvoorstellen zijn geponeerd 
waar concreet op kan worden gereageerd. 

De aanwezigen werden bedankt voor hun komst 
en inbreng. Na een laatste oproep om een 
bijdrage te leveren aan de wijkraad wordt de 
vergadering omstreeks 22:00 uur gesloten en 
volgt de borrel en informele discussie.



Toekomst  Verwijzingen naar andere artiesten zijn 
welkom. Ook andere genres worden gewaardeerd. 
Liederen van Brel en tango’s vielen eerder al 
enorm in de smaak!

Zondag 22 augustus treedt het 
Belinfante strijkkwartet op. 

Zondag 10 september komt een trio met 
viool, hoorn en piano.

Aanvang 15.30 u.  
Aanmelden gewenst via 06-57456345 

of 06-23392404  
Handig om mee te nemen: klapstoeltje 

of kleed, zonnehoed, vrijwillige bijdrage.

Ook Vriend worden?
De Vereniging Vrienden van de 
Haarlemmerhout is opgericht in 2009 
en zet zich in voor het behoud van de 
Haarlemmerhout door te participeren in 
de Adviescommissie Haarlemmerhout en 
Frederikspark, die bij de Gemeente een vinger 
aan de pols houdt waar het gaat om het beheer 
van ons eeuwenoude stadsbos. 
Daarnaast zijn er werkgroepen die echt de 
handen uit de mouwen steken, in nauw overleg 
met de beheerder.  Ook zijn er activiteiten 
met een educatief tintje, zoals begeleide 
wandelingen.  En de laatste jaren heeft de 
vereniging er dus voor gezorgd dat muziek & 
natuur bij elkaar worden gebracht. 

Wilt u ook op de hoogte gehouden worden van 
de zomerconcerten en andere activiteiten van 
de VVHh? Stuur een mail en wordt vriend voor 
€10 per jaar. 
www.vriendenhaarlemmerhout.nl  
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Sfeervolle openluchtconcerten in 
de Theekoepel van Eindenhout

Voor vele buren is het inmiddels een traditie 
geworden: op een zondagmiddag op het grasveld 
rondom de koepel een uurtje naar muziek 
luisteren, gezeten op een campingstoeltje met 
een picknickmandje voor een gezellig kwartiertje 
nagenieten, na afloop. 

Formule 1  Al meerdere jaren kunnen muziek- en 
natuurliefhebbers genieten van drie gratis concerten 
per jaar, in de Theekoepel (prieel) van Eindenhout, 
een rijksmonument.  Zelfs in coronatijd zaten de 
groepjes muziek- en natuurliefhebbers, uiteraard 
op de ruime afstand van elkaar, in dit verborgen 
stukje Eindenhout, het best bewaarde geheim van de 
Haarlemmerhout.
Op de zondag van de Formule 1 races in 2022 was er 
ook een concert gepland, maar gelukkig stond er een 
oostenwind die middag, waardoor de geluidsoverlast 
minimaal was. 

De professionele musici spelen meestal in kleine 
verbanden: een duo, een trio, een kwartet. En ze 
hebben vaak een band met onze buurt of stad. Hun 
familie en vrienden zitten dan ook meestal vooraan.

De Vereniging Vrienden van de Haarlemmerhout 
(VVHh) organiseert de concerten, met financiële 
steun van de Gemeente Haarlem en het Haarlemsch 

Muziekfonds. Na afloop kan een vrijwillige donatie 
in de hoge hoed worden geplaatst.  Aanmelden voor 
elk concert is aan te raden zodat een afgelasting 
doorgegeven kan worden. Naar het concert van 2 juli 
kwamen meer dan 85 bezoekers. De vleugel werd 
weer efficiënt aangevoerd door de firma Koot. 

Zeildoek  Met de opbrengsten van die donaties 
werd o.a. vorig jaar een zeildoek bekostigd, zodat 
een piano ook gebruikt kon worden. Niet alleen ter 
bescherming tegen een spatje regen, maar ook tegen 
zaadjes en blaadjes van de omringende bomen. 
Twee welkome bijwerkingen van het zeildoek zijn 
dat het voor schaduw zorgt en dat de akoestiek 
iets verbetert wanneer het doek enigszins hellend 
wordt opgehangen.  Het zeildoek werd speciaal door 
de firma Bootzeil voor de achthoekige theekoepel 
ontworpen, met brede spanbanden die de pilaren 
geen schade berokkenen en na afloop weer 
eenvoudig te verwijderen zijn. 

Voorbereiding  Aan een concert gaan veel 
voorbereidingen vooraf, maar dat is het allemaal 
ruimschoots waard, kan voorzitter An Volbeda 
beamen: Artiesten benaderen en bevestigen, subsidie 
aanvragen, posters en uitnodigingen versturen, 
social media inzetten, programmaboekjes schrijven, 
microfoon opladen, boeket bloemen plukken in 
de Pluktuin, en Spaarnelanden vragen om in de 
voorgaande week niet het gras te maaien. Gelukkig 
zijn er altijd veel vrijwilligers te vinden om te helpen.
Dan op de dag zelf: met een keukentrap wordt het 
doek al vóór het middaguur opgehangen. Even later 
arriveert de vleugel die via twee stevige planken 
het podium wordt opgeduwd.  Vrijwilligers ruimen 
afval op en plaatsen borden met ‘stilte aub’ want die 
schelpenpaadjes rondom het veld zijn al luidruchtig 
genoeg.
De artiesten arriveren in hun vrijetijdskelding om 
in te spelen. Daarna moeten ze wél eerst een stukje 
door bos en buurt lopen om zich bij iemand thuis om 
te toveren in concertkleding. 
Vanaf drie uur komt het publiek een plekje uitzoeken 
op het grasveld, en om half vier begint het concert.

CONCERT IN ‘T BOS

BEZIG IN HET BOS   / VRIENDEN VAN DE HAARLEMMERHOUT

Een idyllische omgeving: vogels fluiten en vlinders fladderen terwijl professionele muzikanten in de koepel 
optreden.  

“Stoeltjes vergeten? Wij hebben een paar 
extra meegebracht die u kunt gebruiken.”

Want zitten in nat gras is niet voor iedereen 
een pretje. 
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Welkom, betrokken buren !
Hieperdepiep!  Na de oproep in het vorige blad 
meldden vijf buren zich om namens de wijk de 
ontwikkelingen waar te nemen op het gebied van 
waterbeheer, luchtkwaliteit en gemeentezaken.  
Veel dank. Mogen velen jullie voorbeeld volgen.

Waterbeheer  Conny en Hans gaan zich 
verdiepen in de kwestie ‘Waterbeheer’, en schrijven 
in de volgende editie een verslagje.

Luchtkwaliteit     
Erwin (foto) en Bart 
buigen zich over het 
vraagstuk ‘Luchtkwaliteit’ 
en schreven nevenstaand 
verslag. Bart is milieu-
kundige bij de GGD 

Zaanstreek-Waterland en neemt deel aan het 
project ‘Hollandse Luchten’ van de provincie.

Gemeentezaken  Judith heeft zich 
opgeworpen om gemeentezaken die onze buurt 
aangaan te beschrijven, maar zoekt nog een 
collega.  Wie wil haar bijstaan? 

In onze wijk wordt op meerdere plekken de 
stikstofdioxide (NO2) gemeten. Namens alle buren 
brengen buurtgenoten Bart en Erwin ons via dit 
verslag op de hoogte. Dank!

Verkeer, energieproductie, industrie en landbouw 
stoten gassen uit die schadelijk zijn voor onze 
gezondheid, waaronder stikstofdioxide. Om te weten 
hoe (on)gezond de lucht om ons heen is, moet er 
worden gemeten. 

Sinds begin 2021 is er in onze wijk gestart met 
maandelijkse NO2-metingen in de Van Eedenstraat. 
Vorig jaar zijn daar de Eerste Emmastraat en 
de Schouwtjeslaan bijgekomen. Deze locaties 
zijn onderdeel van een meetnetwerk van GGD 
Amsterdam die al vanaf 2010 meet op meerdere 
punten in Amsterdam en sinds 2015 ook in Haarlem. 
Nevenstaande kaart toont de meetpunten in 
(het rode segment) en rondom onze buurt.

De waarden over 2022 zijn bekend. In onze 
buurt, net als in heel Haarlem, blijven de 
waarden weliswaar onder de Europese norm 

van 40 µg/m3, maar het jaargemiddelde komt 
ruim boven de WHO-advieswaarde van 
10 µg/m3 uit.

Bovenstaande grafiek toont het verloop van de 
stikstofmetingen in de tijd. De maandgemiddelde 
NO2 van de Schouwtjeslaan en de Emmastraat 
gaan gelijk op, terwijl de gemeten waarden in 
de Van Eedenstraat consistent hoger liggen. 
Mogelijk is verkeersintensiteit van deze laatste 
locatie hoger dan van de twee andere locaties. 

Wilt u weten wat de gemeten waarden zijn in 
andere delen van Haarlem, kijk dan op 
www.hollands-luchten.org/kaart  
Onder ‘data-selectie’ kan de optie 
‘NO2-Palmes-buisjes’ worden geselecteerd.

De groene 3-30-300 regel

In de Herfstvakantie staan er als vanouds veel 
minder auto’s in onze straten. Ik denk dan: gauw een 
paar bomen planten, voordat ze terug zijn! Want 
met meer groen is onze stenige buurt weerbaarder 
voor klimaatverandering. Er is zelfs een regel voor 
bedacht: de 3-30-300 regel: elke bewoner moet 
vanuit zijn huis minimaal 3 bomen (van behoorlijke 
omvang) kunnen zien; onze wijk moet minimaal een 
bladerdek hebben van 30%. En binnen 300 meter 
- of een veilige wandeling van 5 à 10 minuten – 
moet je een hoogwaardige groene ruimte kunnen 
binnengaan om te recreëren. 

Maar zo snel zijn bomen niet geplant. In de vorige 
editie stond optimistisch dat de bomen in de 
Stolberstraat er in september zouden zijn. Dat is al 
voorbij. Bomen zijn wel gerooid. Ik ben benieuwd 
of er een mooie volle boomsoort voor in de plaats 
komt, die deze straat zijn allure terug geeft. Is een 
boom geplant, dan moet die de eerste jaren goed 
verzorgd worden. Is het plantgat groot genoeg, 
met goede grond en krijgt hij voldoende water? 
Vaak weet je pas na drie jaar of hij echt is geaard. 
Als omwonenden dan een perkje met inheemse 
bloeiers rond de stam willen adopteren, is er veel 
bereikt. 
Natuurlijk kan ieder in eigen tuin ook aan de 

slag. Ik merk wel, dat er hier weinig animo is om te 
gaan tegelwippen. Soms kiest men liever voor een 
parkeerplaats in de voortuin of voor een zwembad 
achter. Dan moeten we ons beperken tot het 
straatgras tussen de tegels.
En als er dan groen staat, dan is het handig dit bij te 
houden. Heggen willen nog al eens de halve stoep in 
bezit nemen. En als je boom blad verliest, dan moet 
je dat vegen, ook als het op straat blijft liggen. En als 
dan een boom gekapt moet worden, dan geldt nog 
steeds de herplantplicht.
En daar doet het parkeren van een groene Tesla op 
die plek niets aan af.                      
                                                            ~ Ruthger Smit 

    Meetlokatie            Jaargemiddelde 2022 
          in  µg / m3

  

  Eerste Emmastraat          18,1

  Van Eedenstraat          22,8

  Schouwtjeslaan          18,0 

Stikstof in de wijk

wie-o-wie
komt hier 

?
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Essentrics is een dynamische full body stretch 
workout op fijne muziek, waarbij je in een uur alle 
650 spieren in je lichaam versterkt en stretcht 
d.m.v. grote vloeiende bewegingen en dynamische 
stretches. Deze respectvolle en effectieve fitness-
methode volgt de spierketens in het lichaam en gaat 
uit van het evenredig aanspreken van alle spieren. 
Het enige dat je nodig hebt is je eigen lichaam en 
wat enthousiasme. 

Ontwikkeld door een voormalige ballerina in 
samenwerking met een Tai Chi master en medisch 
onderlegde specialisten uit de fitnesswereld heeft 

dit geresulteerd in een zeer effectieve en voor 
iedereen toegankelijke workout, die gericht is op 
mooie lange spieren, meer flexibiliteit, meer kracht, 
een betere doorbloeding en hydratatie van het 
bindweefsel en als kers op de taart een verbeterde 
houding. Veel mensen ervaren letterlijk en figuurlijk 
meer ruimte en mobiliteit in hun lijf en gewrichten 
na een les. 

Vivian Moerman, zelf woonachtig in de 
Koninginnebuurt, geeft sinds kort Essentrics-lessen 
in onze wijk. Nieuwsgierig geworden? 
Meld je aan voor een proefles!

advertorial

Nieuw in de buurt: 
Essentrics
Essentrics is een zeer toegankelijke 
bewegingsvorm die past in iedere 
sportroutine en geschikt is voor iedere leeftijd.  

Elke donderdagavond van 18.00-19.00 uur 
locatie ZOED, Wilhelminapark 28.
www.essentrics.webflow.io 
Instagram: @essentricsvanviv

Lekker bewegen in de luchtige ruimte van ZOED achter het Wilhelminapark

Wintermarkt: kraampje huren?  

Het succes van de vorige wintermarkt in De Baan willen we graag 
herhalen; het was een sfeervol evenement voor velen.  

Wil je dit jaar, op 19 november, ook een kraampje of tafel huren
om iets te verkopen?

  
Meld je via team @ stichtingdebaan.nl



Alle buren zijn welkom op de volgende 
themabijeenkomst op 11 oktober. 

Thema en locatie 
worden later bekend gemaakt.

7

DUURZAAM

Wagenweg 25
023-583 55 23

info @ wine by bas.nl

Subscribe By Bas
Het lekkerste wijnabonnement 
dat je maandelijks verrast met 
onze druifverse vondsten.
 

Word een jaar lid en 
ontvang een 
High Wine Voucher
cadeau.

Sinds de oprichting in 2021 heeft De Groene 
Kroon, dé duurzaamheidsvereniging van de 
Koninginnebuurt en Bosch & Vaart, veel bereikt. 
Bijna 200 leden, negen actieve energiecoaches, 
drukbezochte themabijeenkomsten en veel 
huiseigenaren geholpen hun woningen te 
verduurzamen met een eigen duurzaamheidsplan. 

Meer collectieve projecten
En we hebben nog meer plannen voor de toekomst. 
Op de ALV heeft De Groene Kroon besloten om 
naast het verduurzamen van woningen ook te 
starten met collectieve initiatieven om beide wijken 
te verduurzamen. Zoals bijvoorbeeld gezamenlijk 
elektriciteit van zonnepanelen op te slaan in een 
straatbatterij en die te gebruiken op momenten dat 
er geen zon is. Graag willen we daarbij de inbreng 
van de leden en ook buren gebruiken. We sturen 
deze zomer een ledenenquête om te kijken wat de 
leden vinden van de activiteiten van De Groene 
Kroon en in hoeverre zij mee willen helpen aan 
collectieve initiatieven. 

Meewerken aan het Warmtetransitieplan
Naast het informeren over en het faciliteren van 
het actief verduurzamen van je woning is een 

De Groene Kroon gaat de wijk verder 
verduurzamen. Doe mee! 

In vereniging De Groene Kroon 
helpen buren elkaar bij het 
verduurzamen van huizen 

sinds 2020. Inmiddels naderen 
we tweehonderd leden, en 

bereikt onze nieuwsbrief 350 
van de 1500 huiseigenaren. Elf 
gekwalificeerde energiecoaches, 

een warmtecamera, en online 
Hoomdossier helpen onze 

leden goed op weg. Ook niet-
leden krijgen informatie via 
website, nieuwsbrieven en 

themabijeenkomsten.

Meld je aan voor de nieuwsbrief 
of als lid:

info@degroenekroon.org
www.degroenekroon.org/lid-worden

andere belangrijke pijler van De Groene Kroon 
de samenwerking met de beleidsmakers bij 
de gemeente, oftewel: om namens onze buurt 
een stem te hebben bij het maken van een 
warmtetransitieplan. We hebben hierover met 
de gemeente gesproken en samen gaan we 
onderzoeken wat de verschillende (technische) 
mogelijkheden zijn voor onze buurt. Ook zal de 
het onderzoeksbureau WarmteTransitieMakers, 
namens de gemeente, een enquête gaan houden 
om de verwachtingen van de buurtbewoners in 
kaart te brengen. 

Wil je meedoen met De Groene Kroon?
Het draaiende houden van de vereniging vraagt 
om veel enthousiaste vrijwilligers die meewerken 
in het bestuur en de verschillende werkgroepen 
(o.a. energiecoaches, HOOM, communicatie, 
collectieve projecten). We zijn enorm blij met 
Franca Blomjous, die onze nieuwe penningmeester 
is geworden. Daarnaast zoeken we nog een 
nieuw lid voor de Kascommissie, hulp bij de 
ledenadministratie en de communicatie (sociale 
media en website). Wil je meedenken en helpen 
met het Warmtetransitieplan, dan kan dat ook. 
Voor al deze vacatures stuur je een mailtje naar 
info@degroenekroon.org en we nemen snel 
contact met je op.
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?DANSJE
GRATIS PROEFLES

LATIN   BALLROOM   SALSA

MELD JE NU AAN SCHRODER.NL

06 - 53 53 98 89 
023 - 542 02 44

Bel makelaar Bas,    
hofleverancier van 
de buurt.

Amsterdam   n   Haarlem   n   Haarlemmermeer   n   Heemstede-Aerdenhout

50022086_adv. de Willemien aanpassen.indd   250022086_adv. de Willemien aanpassen.indd   2 13-09-2022   09:3413-09-2022   09:34

GOED 

PIANO

LEREN

SPELEN

PIANOLES VOOR JONG TALENT
EN GEVORDERDEN. KIJK VOOR 
MEER INFORMATIE OP:  

WWW.MARCELBAUDET.COM
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Op de hoek van het Florapark en de 
Wagenweg staat een karakteristiek pand dat 
sinds vier jaar dienst doet als basisschool. 
Hier is de particuliere basisschool Florencius 
gehuisvest waar ook pre-school en een 
groep 9 wordt aangeboden. In dat laatste 
extra jaar ontwikkelen kinderen hun 
talenten en extra vaardigheden zodat 
ze beter voorbereid naar het voortgezet 
onderwijs kunnen doorstromen. Een 
interview met Linda Lambrechts en Jef 
Roelofse.

Wat kan je vertellen over het gebouw?
Zichtbaar enthousiast vertelt schoolleider 
Linda Lambrechts dat het pand 
oorspronkelijk bestond uit twee woonhuizen. 
“Als je goed kijkt is aan de rechter zijgevel 
het metselwerk nog te zien van een 
trap”. Daarna heeft het pand nog andere 
bestemmingen gehad; van rechtbank tot 
Rabobank. Helaas met als gevolg dat ergens 
in de jaren ‘80 alle originele ornamenten uit 
het pand zijn gehaald. Met de komst van het 
Florencius hebben we het pand een nieuwe 
bestemming gegeven en geprobeerd weer 
wat van haar allure terug te geven aan de 
buurt.

Wat maakt Florencius zo bijzonder?
Op onze school geven we veel individuele 
aandacht aan elk kind. We werken adaptief 
en groepsdoorbroken met een onderwijsplan 
voor ieder kind op maat. De verhouding 
leerkracht kind is 1 op 8, waardoor er veel 
aandacht en tijd is om de gestelde doelen te 

Florenciusschool: kleinschalige aanpak 
voor grote resultaten

realiseren, linksom of rechtsom.
Waarin onderscheidt Florencius zich van 
andere scholen?
Wij bieden een onderwijsprogramma aan 
dat is gebaseerd op een brede holistische 
benadering: de 4 Q’s van Stephen Covey. 
Hierin staat de volledige ontwikkeling van 
het kind centraal, waarbij het gaat om de 
• ontwikkeling van spirituele intelligentie 
(denk hierbij aan zelfverantwoordelijkheid, 
werkhouding, zelfbeeld en het leren geven 
en ontvangen van feedback), 
• cognitieve intelligentie (denk hierbij 
aan ambitie, haal het beste uit jezelf), 
• emotionele intelligentie (denk hierbij 
aan sociale vaardigheden, empathie en 
respecteer jezelf, elkaar en je omgeving) en 
• fysieke intelligentie (gezonde voeding, 
zorg voor je lichaam, sporten). 

En natuurlijk hebben we ook andere 
leerzame en leuke dingen op school, zoals 
ons jaarlijkse schoolkamp, koken in de 
keuken, een bezoek aan het concertgebouw 
en ... onze eigen kippen! 
Tenslotte bieden we ook een groep 9, voor 
leerlingen die nog niet toe zijn aan de stap 
naar de middelbare school.

We vinden het leuk in contact te staan 
met de andere inwoners, ondernemers en 
verenigingen van de buurt. Loop gerust 
binnen als je vragen hebt over onze school 
of om gewoon een keer nader kennis te 
maken!
» www.florencius.nl/haarlem

Beweegtuin nu voor iedereen toegankelijk Rondom buurtcentrum De Baan zijn in de lente fitnesstoestellen en een 
zintuigenwand geïnstalleerd, waarmee elke buurtbewoner zich mag ver-
maken. De toestellen op het speelpleintje aan de voorzijde zijn elke dag 
bereikbaar; die in de achtertuin tijdens openingsuren (ook vaak in het 
weekend). Wethouder Roduner verrichtte de officiële opening op 14 april, met 
hulp van o.a. Cruquiusschoolleerlingen. Kom je ook eens kijken en bewegen?



NIEUW IN DE BUURT

Een modern Javaans-Indonesisch eetcafé op de 
Wagenweg 3 opende in mei de deuren. Niet alleen 
je maag maar ook je emotionele bankrekening 
wordt gevuld bij Kokkie Londo. De energie en 
kleuren spatten eraf!  Judith bezocht Raymond en 
Ipul en heeft een goed beeld gekregen van deze 
nieuwe parel aan de rand van onze wijk. 

Kokkie Londo is niet nieuw in Kennemerland. Tot 
voor kort was het een afhaal- en bezorgrestaurant 
in Bennebroek. Maar Raymond en Ipul kozen voor 
een verhuizing naar de Wagenweg omdat er nu ook 
gasten ontvangen kunnen worden in hun eetcafé. 
Daar komt bij dat ze samen in de Vijfhoek wonen, dus 
dat is om de hoek!

Vers  De sfeer in het eetcafé is vriendelijk en 
kleurrijk. Iedere dag wordt de klant verast met een 
vers gevarieerd menu waarbij je kan kiezen tussen 
vegetarisch of vlees en gevogelte. Vrijdag is het 
visdag. Doordat er iedere dag een nieuw menu wordt 
neergezet met de beschikbare ingrediënten wordt 
voedselverspilling tegengegaan.

Javaanse keuken   Kokkie Londo onderscheidt 
zich van andere Indonesische restaurants in de 
buurt door de nadruk op de hedendaags Javaanse 
keuken. Ipul is geboren en getogen op Java waar hij 

altijd werkzaam is geweest als chef-kok. Hierdoor 
kent hij de authentieke maar bovenal de moderne 
Javaanse gerechten. “In Nederland associëren we 
Indonesisch eten vooral met de zogenaamde VOC 
keuken; traditionele Indonesische gerechten. De 
hedendaagse Javaanse keuken biedt echter tal van 
nieuwe smaken, zoals vingergember of koentjie en 
labu siam, een aziatische komkommer. Je krijgt alles 
van het menu, een bord vol smaken”.

Eetcafé   Raymond vertelt dat Kokkie Londo 
nadrukkelijk een eetcafé is. Verwacht geen luxe maar 
een pure, ongedwongen sfeer waarin met liefde en 
plezier wordt gekookt en gegeten. “We vinden het 
ook belangrijk dat het eten en drinken betaalbaar is. 
Het menu kost 16,50 en waarschijnlijk hebben wij 
het meest betaalbare Bintang bier van Haarlem!”

Het ‘vers’-concept is een succes. Het komt dan ook 
regelmatig voor dat de voorraad van die avond 
uitverkocht is, waarna er buiten het bord staat met 

“Sorry, op!” Iedere dag kan je het menu vinden op 
de Facebookpagina met een vrolijke en informatieve 
toelichting. Kortom, een bezoek aan Kokkie Londo, 
daar word je  helemaal blij van!

Openingstijden: dinsdag t/m zaterdag vanaf 17.00 u.
Wagenweg 3  (waar voorheen ‘Saar’ was)
Telefoon 023 7855075. Website wordt nog gebouwd. 
Kijk tot die tijd op Facebook, of kom gewoon langs.

Zomerstorm Poly raasde door Haarlem op 5 juli

Ravage bij Stadsschouwburg langs Leidsevaart

Stormschade in de Molijnstraat  - foto Pieter Perquin

Boom naast de Stadsschouwburg, t.o. Tuinlaantje

Gevelde berk langs het Tuinlaantje

Het was ‘takkenweer’: omgevallen bomen en rondvliegende takken. Haarlem werd het zwaarst getroffen in één van de hevigste zomerstormen ooit. 

Zelfs in de koepelkathedraal was gierende wind hoorbaar. Het NL alarm waarschuwde drie maal via onze mobieltjes met ‘code rood’. In IJmuiden werd 

een windstoot van 146 km/u en windkracht 11 gemeten, bijna orkaankracht.  We betreuren het verlies van veel bomen in onze buurt en parken.

Takken op het Emmaplein naast de kathedraal

De boom in de draaicirkel bij Koninginneweg 2

Kan je wat kleur gebruiken? 
Bezoek Kokkie Londo!
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Op zondag 2 juli werd door de wijkraad in 
samenwerking met Honk- en Softbalvereniging 
DSS een honkbalclinic georganiseerd. Meer dan 20 
jongens en meisjes kwamen in het zonovergoten 
Frederikspark opdagen en maakten samen met 
hun ouders spelenderwijs kennis met de basis van 
deze geweldige teamsport, die juist in onze stad 
zeer populair is, met maar liefst 4 honkbalclubs in 
Haarlem. 

Na een kleine warming-up gingen de kids 
verschillende stations langs en leerden ze 
onder begeleiding van professionele trainers 
om een bal goed te gooien, te vangen en te 
slaan. Een spektakel met stralende kids dat werd 
gadegeslagen door enthousiaste voorbijgangers 
die het gebeuren spontaan met gejuich en geklap 
ondersteunden. De clinic werd afgesloten met een 
echte honkbalwedstrijd, die na een zinderend slot 
eindigde in een knap gelijkspel. Het evenement 
werd afgesloten met een mooie glas limonade en 
een aandenken van DSS voor de kids. Al met al 

kijken we terug op een zeer geslaagde middag, 
waar veel jongens, meiden en ouders kennis 
hebben gemaakt met honkbal en elkaar!
 
Rest ons om de enthousiaste trainers Tippy, 
Suus, Marieke en Kim van Honkbal- en 
Softbalvereniging Door Samen Sterk (DSS) te 
bedanken voor hun enthousiasme en inzet om 
de middag tot een succes te maken.

SPORTIEF

Hoe leuk is het om zoiets nòg 
een keer te organiseren?

Dit evenement werd georganiseerd door 
Bastiaan en Albert, beiden vaders van 
schoolgaande kinderen.
In het het najaar willen ze namens 
de wijkraad weer een sportclinic 
organiseren. Ideeën, meehelpen of 
alvast aanmelden als geïnteresseerde?

Stuur ze een berichtje via 
buurtevenement@dekoninginnebuurt.nl

Honkbal proeftraining voor lagere schooljeugd, dat was een ‘homerun’

GRATIS PROEFTRAININGEN
Heb je deze honkbalclinic gemist,

maar wil je het toch een keertje komen 
proberen?

Met de actiecode ‘WillemienHonkbalt’ 
kan je dan 3 gratis proeftrainingen 

volgen!

Neem dan contact op via 06-24250124 of 
tippy_vink@hotmail.com
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Mees ruimt op

Hulp nodig bij opruimen? 
Na een gebeurtenis, omdat je het lastig 
vindt, of omdat je het liever uitbesteedt? 

Carolijn Mees, professional organizer, 
biedt hulp bij het opruimen en efficiënt 
indelen van privé- en werkruimtes.

Voor woning, voorraden, 
archief en kantoor

06 30684423 info@meesruimtop.nl

meesruimtop www.meesruimtop.nl

Lid van Beroepsvereniging 
Professional Organizers 
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INFORMATIE

Colofon de Willemien
wijkkrantwillemien@gmail.com
De Willemien is de wijkkrant van de
Koninginnebuurt met een oplage van
1650 exemplaren, samengesteld
door een onafhankelijke redactie.
Ideeën voor de volgende editie graag
aanleveren vóór 13 november 2023.

Interim-redactie: Hestia de Vries, Judith Kruijff, 
Mirjam Dierckxsens. Met bijdragen van Antoon, 
Ruthger, Ans, Martje, Bastiaan en anderen.
Oude wijkkrantedities kan je inzien op:
www.dekoninginnebuurt.nl / de-willemien

Wijkraad
Website:  www.dekoninginnebuurt.nl
info@dekoninginnebuurt.nl
Openbare vergaderdata verschijnen in de 
nieuwsbrief, op de website en soms ook op Nextdoor 
en Facebook.
Stichting Belangenbehartiging
Wijkraad Koninginnebuurt
NL47INGB0008016806

Nieuwsbrief (via e-mail, circa 6 x per jaar)
aanmelden: nieuwsbrief@dekoninginnebuurt.nl

Wijkraad bestuur
Voorzitter - Stéphanie Holslag
Secretaris – VACANT
Penningmeester – Mirjam Dierckxsens
Lid – Communicatie – Hestia de Vries
Lid – Verkeer & veiligheid: Leon Segers
Lid – Sociale Cohesie: Henny de Vos
Lid - Bastiaan Dikker 

Nauwe Geldelozepad 17,  023-5314463
team@stichtingdebaan.nl  

De Baan wil ook als buurtcentrum een verschil 
maken voor de wijk, naast de activiteiten voor 
mensen met een verstandelijke beperking. 

Buurtsoep
Iedere woensdag verse soep, gemaakt door 
dagbesteding ’t Paleis, voor € 3,00 per kom 
(afhaal). Bezorging mogelijk. Mail voor de smaak 
van de week: team@stichtingdebaan.nl 

Wandelingen door de buurt
Routebeschrijvingen zijn verkrijgbaar voor 
€ 2 per stuk bij De Baan. 
Of koop de complete bundel voor € 7,–  
Er zijn 5 routes beschikbaar: 4 routes met 
historische en architectonische informatie, 
1 route over beelden en kunstwerken in de 
Haarlemmerhout en omgeving. Ook geschikt 
voor kinderen of als een uitje met een groep.  

Verder is er ook nog een puzzelwandeling 
beschikbaar, door het noorden van de wijk. 

‘Bewegen voor senioren’, in gewone kleding, 
geleid door een fysiotherapeut van praktijk 
de Koningin. Na afloop wordt er koffie en thee 
aangeboden voor één euro. 
Elke maandag van 9.45-10.45 uur

De Beweegtuin rondom de Baan bevat 
diverse toestellen en een zintuigenwand.  Het 
gedeelte aan de achterzijde van het pand is vrij 
toegankelijk tijdens kantooruren.

Stekjes uitwisseling en voorlichting tijdens 
‘Plantenasiel’ op woensdag van 19.00-21.00 u.

Seniorweb - hulp met computers
Op de tweede woensdag van de maand.
Open inloop vanaf 10.00 uur. Ook zijn er 
groepslessen. Zie  www.seniorenweb.nl/
cursussen/computerles-in-de-buurt/haarlem

Koffielezingen  Elke derde woens dagochtend 
van de maand vanaf 10:30 uur (behalve juli 
en augustus). Ken je of ben je iemand met een 
interessant verhaal? Organisator Henny de Vos 
zoekt sprekers voor deze koffie lezingen.

Activiteiten in De Baan Openbare ruimte problemen?
Via de BuitenBeter app meld je eenvoudig
bijv. uitstekende stoeptegels, overvloeiende
vuilnisbakken, enz.  

De Groene Kroon
Een vereniging voor en door buren, voor 
duurzaam wonen via informatiesessies, een 
online energiescan en onafhankelijke
energiecoaches. Wordt lid!
www.degroenekroon.org

Haarlem Klem organiseert bijeenkomsten
waar burgers en bestuurders praten over
veiligere en minder belastende
verkeersstromen. Nieuwe leden welkom!
www.HaarlemKlem.nl

BUUV  info@haarlem.buuv.nu   023 5300500
Zie ook het berichtenbord in De Baan.

Wijkagenten Stefan Paap en
Danielle in den Berken: 0900-8844

AED hangt bij apotheek Klinkhamer.

Whatsapp buurtpreventie
Aanmelden via: 06 14435776 (Tubergen) of
06 50867040 (Iordensstraat e.o.)

Ver. Vrienden van de Haarlemmerhout 
Onderhoud, rondleidingen en drie prachtige 
openluchtconcerten in de zomer:
www.vriendenhaarlemmerhout.nl
vriendenhaarlemmerhout@gmail.com

Buurts is de nieuwe naam voor het 
samenwerkingsverband van deze welzijns-
organisaties: DOCK Haarlem, Haarlem Effect, 
Leger des Heils, perMens, Zorgbalans en
Stichting Ontmoeting. 
Buurts heette voorheen ‘VanHier’, maar die 
naam bleek niet vrij van rechten te zijn.  
 
Formulierenbrigade spreekuur
Voor hulp bij het invullen van formulieren en 
aanvragen van regelingen. 
Donderdag op even weken 11.00-13.00 uur.

Algemeen Inloopspreekuur
Dinsdag       13.00-15.00 uur
Donderdag  11.00-13.00 uur 

Trefpunt voor het sociaal wijkteam ‘Haarlem Zuid-
West’ is in ’t Trionk, Van Oosten de Bruijnstraat 60.  
Tel.  023-5430998
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Misschien heeft u hem al eens zien lopen, bewapend met een grijper, vuilniszak, oranje hesje en 
stevige handschoenen: Jan Herweijer is door Spaarnelanden erkend als vrijwilliger om toezicht te 
houden op het wel en wee van onze straten. Afgelopen jaren ging hij reeds meerdere keren per 
week op pad door onze buurt om afval te prikken, maar sinds een paar maanden is het dus officieel. 
Een interview met een toegewijde buurtgenoot.

“Op een schone straat laat men minder rommel achter!”

Jan Herweijer gebruikt een speciale 
grijper met laag metalen lipje om sneller 

peuken op te pakken.

Na zijn pensioen wilde Jan zich niet gaan 
vervelen. Vanwege zijn veelzijdige carrière als 
o.a. computerapplicatiebeheerder en docent/
stagiairebegeleider aan hogescholen en 
universiteiten kon hij namens Seniorweb andere 
buren helpen met computers. Tijdens zo’n sessie in 
buurtcentrum de Baan opperde Henny de Vos het 
idee om met afvalprikken ook iets meer buiten bezig 
te zijn en dat sprak hem zeer aan. “Buiten + bewegen 
+ een goed doel hebben = bingo!”

Vervolgens zocht hij contact met de afvalcoach van 
Stichting ‘De stad heeft je nodig’ (namens
Spaarnelanden) die ook 24 andere vrijwilligers in de 
stad aanstuurt. Na het doornemen van het handboek 
vroeg hij een speciale pas aan waarmee hij alle 
ondergrondse containers in de Koninginnebuurt kan 
openen. Wel zo makkelijk om tussentijds te kunnen 
lozen wanneer hij te veel afval heeft verzameld.

Zijn takenpakket omvat in eerste instantie het 
verwijderen van straatafval. Tweemaal per week 
loopt Jan een wisselende route, en tijdens de 
derde wandeling in de week concentreert hij zich 
op peuken prikken. Bij de grote donkerblauwe 

bovengrondse papierrecycling containers 
gaat het nogal eens mis, wanneer grote 
hoeveelheden karton niet worden 
platgevouwen. Soms zit een container dan 
alweer binnen een dag vol.  Andere buren 
laten dan nog te vaak hun afval naast de 
overvolle bak achter in plaats van het terug 
naar huis te nemen en de container te melden op 
de ‘Buiten Beter’ app zodat die eerder geleegd 
kan worden. Een windvlaag en hup: de rolstoel of 
kinderwagen kan er niet meer langs.

Jan gebruikt de ‘Buiten Beter’ app zelf ook veel, 
bijvoorbeeld voor losse stoeptegels, omgewaaide 
bomen en omvergereden vluchtheuvelpaaltjes, en hij 
is onder de indruk van de snelheid waarmee meestal 
gereageerd wordt.
Hij wil dit iedere buur aanraden. Het maakt niet uit 
of er meerdere meldingen over hetzelfde probleem 
worden ingezonden.

Nu hij meer routine in zijn wandelroutes heeft, 
heeft Jan de intentie om in kaart te brengen waar 
te veel of te weinig ‘open’ afvalbakjes zijn. “Op het 
Lorentzplein staan twee vuilnisbakjes slechts 50 
meter van elkaar verwijderd. De ene lijkt steeds 

overvol te zitten met hondenpoep in zakjes, maar 
de ander helemaal niet. Langs de zuidelijke oever 
van de Raamsingel, daar moeten zeker een paar 
extra bakjes komen, want die struiken vangen veel 
rommel.”

Compliment voor de Soestdijkstraat
De Soestdijkstraat slaat hij tegenwoordig over, want 
die bewoners houden zelf hun straat heel schoon. 
“Een compliment hoor! Zwerfafval opruimen vinden 
ze niet meer dan normaal.” Om de hoek bij de 
bosjes langs het hek van het ECL is het echter altijd 
raak: drankverpakkingen, lachgascapsules, plastic 
zakjes en peuken. Blikjes treft hij minder aan nu er 
statiegeld aan gekoppeld is. 

Is het niet frustrerend om een paar dagen later nieuw 
zwerfafval in dezelfde straat tegen te komen? 
“Op de drukke plekken van de Tempeliersstraat is 
men meer gehaast en ligt er dus meer rommel; dat 
is nou eenmaal te verwachten.  Als we allemaal iets 
meer afval zouden oppikken, heeft dat niet alleen 
een vriendelijker straatbeeld tot gevolg, maar ook 
een terugloop van ratten en meeuwen, en een betere 
kwaliteit van het water. Als ik dan kinderen blij in 
de Leidsevaart zie zwemmen, dan ben ik blij dat ik 
daaraan heb bijgedragen.”

Wil je Jan een keer helpen of heb je een vraag of 
idee? E-mail naar:  jh57.rr@outlook.com

• De Buiten Beter app is gratis te downloaden 
      en wordt door zowel de gemeente Haarlem
      als door Spaarnelanden beantwoord.

• Breng gevonden sleutels naar het stadsloket. 

• Bel voor overige vragen aan de gemeente 
      Haarlem naar het klantcontactcentrum:  14-023
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PRINSHEERLIJKE KLEURPLAAT

In de Koninginnebuurt wonen veel jeugdige Prinsen en Prinsessen, 

die minstens één eigen pagina verdienen.  

Hoe mooi kan Zijne of Hare Majesteit kleuren?

     Lever deze kleurplaat -of een andere tekening- in 

bij De Baan  (vraag naar Freya)

 Misschien beelden we ‘m wel af in de volgende wijkkrant!

We horen graag wat de Koninklijke Hoogheid in de volgende 

(kerst) uitgave van de wijkkrant zou willen zien?

W
at kan je hier naast tekenen?  

Een dier of een koets of een troon?

Herken je deze Haarlemse gebouwen?  Is de koninklijke koets hier al eens langs gereden, met jou als prins of prinses erin?

                Is de molen in ‘t echt net zo hoog als de Grote Kerk?
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Mei: Sporen van het Oer IJ in het landschap 
Ook de lezing op woensdag 17 mei was zeer leerzaam. Hans Turling van Stichting Oer-IJ nam ons aan de hand van 
kleurige landkaarten en dia’s mee naar de vroege ontwikkeling van het Oer IJ gebied waar wij nu met droge voeten 
kunnen wonen en leven. Het Oer IJ gebied heeft door de eeuwen heel veel veranderingen ondergaan: Voor de 
start van onze jaartelling mondt de Rijn nog uit bij Castricum. Circa 300 v. Christus slibt deze verbinding met de 
Noordzee dicht en de Rijn vind een nieuwe monding via het Flevomeer dat later de Zuiderzee werd en nu ons 
huidige IJsselmeer is.  ~ Verslag door Ans Boogers.
Op de website van de stichting is veel info te vinden, ook over excursies en fietstochten:  www.oerij.eu     

Juni: Koloniale Waren
De lezing over sporen van het koloniaal verleden in onze huidige samenleving werd heel relevant omdat de 
media deze maand veel verslag deden over de slavernijschuld van de Oranjes en andere vooranstaande families.  
Spreker George Berenschot schuwde de harde realiteit van een beschamend verleden niet, maar legde daarnaast 
de nadruk op de invloeden op de architectuur, genot- en levensmiddelen en sociale veranderingen in Nederland. 
Wist je bijvoorbeeld dat Volkskoffiehuizen werden geëxploiteerd door de Volksbond tegen drankmisbruik, en dat 
er in Amsterdam centrum een cocaïnefabriek stond? George verraste de toehoorders met onschuldigere waren: 
chocoladeflikken, Deventer koek (goed houdbaar tijdens de zeereis) en Haagse Hopjes.

Verwacht in september: Notaris belicht het (levend) testament 
Tijdens de zomermaanden juli en augustus zijn er traditiegetrouw geen lezingen.  De lezing in september heeft een informatief en heel nuttig karakter: 
Notariskantoor Krans verzorgt een uitleg over het testament en/of levend testament.  
Iedereen is welkom.  Gratis entree vanaf 10:00  Koffie of thee met iets huisgemaakt lekkers voor slechts € 1,-  Aanvang lezing om 10:30

Oktober: Veiligheid in en romdom het huis
Voor de lezing in oktober zoeken we nog een expert op het gebied van veiligheid; fysiek of op cyber gebied. Heeft u tips of anecdotes over babbeltruuks, markeren 
van woningen, cybercrime, enz.  Wij ontvangen ze graag via nieuws@dekoninginnebuurt.nl, om ze te verwerken in de lezing.  We overwegen om tevens een 
informatiesessie te organiseren in de avond.  Hieronder alvast een voorbeeld van een tip:

Gouden tip voor als je op vakantie gaat:
Haal de banden aan met de buren: goede reden om weer eens aan te bellen! Vraag elkaar om de planten water te geven en de post van de mat te halen. 
Inbrekers zetten wel eens een takje tegen de deur om een paar dagen later te kijken of die deur recentelijk geopend is. Als je buur regelmatig bij je naar 
binnen loopt zullen deze markers ook verdwijnen. Zo is het ook weer fijn thuiskomen, met een praatje hoe het is gegaan. En… je kan het voor elkáár doen, 
dus je hoeft je niet schuldig te voelen.

Op de hoogte blijven van de last-minute nieuwtjes van de wijk?  Abbonneer gratis op de wijkraad’s e-mail nieuwsbrief: nieuwsbrief@dekoninginnebuurt.nl

April: Tubergen
Naar de lezing over de geschiedenis van het terrein Tubergen kwamen meer dan 40 toe-
hoorders. Tubergen is de naam van het gebied met ‘nieuwbouw’ woningen langs de 
Leidsevaart, tussen het ECL en de Emmabrug. Vernoemd naar de firma C.G. van Tubergen 
die daar tot de jaren tachtig kwekerij “Zwanenburg” bezat.  Onze buurtgenoot Cees van 
Roon is vanaf zijn jonge jaren zelf werkzaam geweest bij het bedrijf Tubergen en nog 
steeds (internationaal) actief betrokken bij de bloembollenteelt.  Omdat Cees zó veel 
details zou kunnen vertellen, moest hij af en toe herinnerd worden aan de grote lijn van 
het verhaal door zijn overbuurvrouw Alice. “Cees, stop nu met praten.” “Nee, want het 
publiek heeft dat laatste niet gehoord omdat de microfoon ‘t niet deed!” Het was een 
komisch duo.

De koffielezingen van april, mei en juni waren zó interessant dat ze een klein verslagje verdienen.  Van de 
lezing over Tubergen wil de wijkraad zelfs een permanente verkorte versie op de website gaan plaatsen, 
omdat dat een stukje historie is dat voor iedere buur van interesse kan zijn. Met heel veel foto’s en wellicht 
geluidsfragmenten. Daar hebben we wel hulp bij nodig, bijvoorbeeld van een MBO of HBO student met 
interesse in socio-economische geschiedenis, of een buur met affiniteit met het overzetten van een 
powerpoint naar een website.  Eventueel tegen vergoeding.  Ben je of ken je zo iemand?

KOFFIELEZINGEN
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     Gezocht voor 1 avond in de maand: ‘Chef-kok’ (mag amateur zijn)

BIJ DE WIJK BETROKKEN

Musicus voor een uurtje op kerstavond.  Voor de 
derde buurtsamenzang op de grote Stoep (tegenover 
de apotheek) op kerstavond zou het nòg mooier zijn 
met een gitarist of pianist (of ander instrument) als 
begeleider.  Voornamelijk om de goede toon in te 
zetten en om de maat te houden. Tientallen buren 
zijn je enorm erkentelijk en de glühwein smaakt 
heerlijk (want huisgemaakt). Van 19.00-20.00 uur.
Het organiserend comité: Bastiaan, Fred, Valerie, 
Miranda, Hestia, Anna, Marnix, Suzanne.   

Voetbal en Honkbal en . . . . ??
Drie vaders in de buurt willen af en toe een 
sportevenementje organiseren. Zij zoeken 
andere ouders, opa/oma, grotere broers & 
zussen om te helpen, al is het maar door 
limonade te schenken, te fluiten of een 
warming-up te doen. 
Zie pagina 11.

Landelijke Opschoondag 23 maart 2024
In 2021 hebben we deze activiteit voor het eerst 
vanuit De Baan gedaan en er kwam een TV ploeg 
filmen. Wie-o-wie zorgt ervoor dat het in 2024 
door kan gaan? Taak: het uitgeven van hesjes, 
handschoenen en afvalgrijpers; limonade en koekjes 
uitdelen. Alle spullen liggen reeds klaar bij De Baan, 
en het draaiboek ook. De deelnemers vinden het 
leuk en de buurt wordt weer iets schoner.

Redactie  De redactie van de wijkkrant zoekt 
URGENT naar versterking! Zie de achterpagina.

Statushouders in de wijk De wijkraad zoekt 
iemand die kan helpen om de informatie te 
verwerken over de vestiging van vluchtelingen 
en (asiel)statushouders aan de Dreef 48 
(Rabobankgebouw). Bent u of kent u iemand?     

Bestuursleden  De wijkraad heeft nog een 
vacature voor een extra lid en een secretaris. 
Het huidige bestuur is een gezellig 
team dat nieuwe leden met open 
armen verwelkomt.

Groen in de wijk  Het licht staat op groen! 
Het is buurtgenote Monique gelukt om 
goedkeuring te krijgen voor een perk 
op de kruising Nauwe Geldelozepad en 
Iordensstraat. Achter de plek waar de busjes 
voor centrum De Baan stoppen. Andere 
buren werken aan een boomperk/fietsenrek-
combinatie, of adopteren een boomspiegel. 
Wil jij ook meer groen in de straat? Meld je bij de 
wijkraad of www.haarlem.nl/doetduurzaam/groen

Wintermarkt 19 november  Het heette geen 
kerstmarkt maar een ‘wintermarkt’ maar... de 
eerste editie in 2022 was desondanks een zeer 
succesvol evenement met een kerstsfeer, en goed 
bezocht. Wie helpt om er ook op 19 november a.s. 
een feestje van te maken? Bijvoorbeeld door op 
te treden met muziek of zang, door een (knutsel) 
activiteit aan te bieden of door iets in een 
kraampje te verkopen. Alle beetjes helpen.

Wijkschouwdeelnemers  De periodieke 
wijkschouw gaat weer komen.  Dit is een 
wandeling van betrokken partijen waarbij de 
staat van stoepen en heggen en andere zaken 
wordt bekeken.  Heb je een vraag of opmerking 
die je graag onder de aandacht brengt?  Of wil je 
meelopen? 

Tip: Snoei een haag na de bloei en/of zodra de 
blaadjes vallen.  Snoei ze altijd smaller aan 

de bovenkant, dan krijgen de 
onderste blaadjes 
meer licht en na 
een tijdje oogt de 
haag voller.

Powerpoint of website hulp Voor het bijhouden van 
de website zoeken we een persoon die gemiddeld 
een half uurtje per week tijd heeft. De website is 
nog opgezet in ‘Wordpress’, dat heel eenvoudig te 
leren is.
Bovendien, zoals hiernaast beschreven, zoeken we 
een student of andere buur die wil helpen om de 
presentatie over de geschiedenis van Tubergen te 
digitaliseren en op de website te plaatsen met een 
zoekfunctie, enz.  Eventueel tegen een vergoeding.

Playgroup / kleuterspeelgroep De ‘balzaal’ en 
achtertuin van De Baan zijn uitermate geschikt om 
je kleuters op een vroege zondagochtend veilig ‘los’ 
te laten spelen. Bijvoorbeeld met een driewieler of 
een skippybal. Daarvoor is een coördinator nodig 
die opent en afsluit, een kleine bijdrage voor de 
limonade en koekjes int en de speeltjes inkoopt en 
opruimt. Eventueel tegen een vergoeding.  Mag ook 
een oudere volwassene zijn :-) 

De Koninginnebuurt werd in 2020 uitgeroepen tot leukste woonwijk van Noord Holland, 
maar zoiets gaat niet vanzelf, daar is hulp voor nodig. Wil je ook iets meer bij de wijk 
betrokken raken? Meld je aan of stel je vragen via info@dekoninginnebuurt.nl

WAT VIND JIJ 
LEUK 

OM TE GAAN DOEN?

Rotary Haarlemmerhout dineert elke laatste 

woensdagavond bij De Baan., in samenwerking met 

‘Smaak’. Bij ‘Smaak’ worden studenten met een licht 

verstandelijke beperking opgeleid in het horecavak. 

Zij koken, maken de borden op, serveren en ruimen 

op.  Dit alles onder supervisie van een vrijwillige 

“chef”. Ben jij de persoon die wij zoeken? 

Een keer meedraaien op woensdag 27 september? 

Bel, loop langs of mail naar Freya: 

team@stichtingdebaan.nl
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OUDE WIJKKRANT EDITIES NU OOK TER INZAGE BIJ DE BAAN 
Een bibliothecaris of sociaal-economisch onderzoeker zou er de vingers bij aflikken: Alle edities van de wijkkrant sinds 
het begin in 1987 zijn nu gebundeld in een map die ter inzage ligt in het kantoor van De Baan.  Een extra set ligt klaar om 
aangeboden te worden aan het NH archief, of een dergelijke instantie. Hieronder een aantal voorbeelden, waarbij de eerste 
wijkkrant begon als een paar kopietjes met een nietje, slechts voor het Wilhelminapark. Meerdere jaren werd een groots 
‘Oranjefeest’ georganiseerd op Koninginnedag.  
Digitale edities vanaf 2017 zijn te bekijken op dekoninginnebuurt.nl/de-willemien
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HISTORIE

Wie het huis Iordensstraat 45 binnenstapt, waant 
zich ver terug in de tijd. Het bijzondere pand stamt 
weliswaar uit 1910 (zie de Romeinse cijfers MCMX 
op de gevel) maar de bouwstijl is geïnspireerd op de 
17de-eeuw.

Buiten valt al de fraaie erker op de eerste verdieping 
op. Bewoners kunnen van daaruit neerkijken op het 
straatgewoel. Dat kijken moet dan wel door glas in 
lood, want overal in dit huis zijn klassieke glas-in-
loodramen aangebracht. De keuze daarvoor getuigt 
van nostalgie, net als de toepassing van veel donker 
gebeitst hout in het interieur. 
 
De historische sfeer wordt nog versterkt door op 
het hout van de eerste verdieping geschilderde 
spreuken. In de grote zitkamer met open haard 
prijkt de spreuk: ‘Niet het uitzicht maar het inzicht’. 
Daarboven is toepasselijk een zevental torens 
geschilderd, met centraal de Utrechtse Domtoren. 

In de werkkamer erachter staat een Latijnse spreuk: 
‘Non ideo vivimus ut studeamus / Sed ideo studemus 
ut suaviter vivamus’ (‘We leven niet om te studeren, 
maar studeren om aangenaam te kunnen leven.’): 
een citaat uit de ‘Colloquia’ (‘Samenspraken’) van 
Erasmus (ca. 1467-1536). 
 
De spreuken zijn aangebracht door de opdrachtgever 
van dit huis, Pieter H. van Moerkerken (1877-1951), 
die als architect de Haarlemmer G. Meppelink in 
de arm had genomen. Van Moerkerken was een 
productief schrijver. ‘Naar de eenzaamheid’, ‘De 
ondergang van het dorp’ en de zesdelige, half-
socialistische romancyclus ‘De gedachte der tijden’ 
behoren tot zijn geschriften.  Eigenlijk had hij 
kunstschilder willen worden, maar hij brak die studie 

EEN NOSTALGISCH HUIS
Regelmatig schrijft buurtgenoot Antoon over bijzondere historische buurtaspecten. Deze maal over een uniek huis waar regelmatig prachtig pianospel klinkt.

af vanwege zijn slechte ogen. Hij ging Nederlands 
studeren, promoveerde en werd uiteindelijk 
professor aan de Rijksakademie voor Beeldende 
Kunsten in Amsterdam. Van Moerkerkens 
zoon Emiel schreef ook en werd bekend als 
surrealistisch fotograaf en filmer.

Uit het huis klinkt nogal eens pianomuziek. De 
huidige bewoner, Kees Pinxteren, zit dan aan de 
vleugel. Hij woont al sinds zijn 17de jaar in dit 
huis, vanaf 1957. In dat jaar trokken zijn ouders 
er met hem in, en hij is er eigenlijk nooit uit 
vertrokken (afgezien van verblijven in Frankrijk 
met zijn huidige partner Sylvie). Van Pinxteren: “Er 
is weinig veranderd aan dit huis. De schrijfkamer 
van Van Moerkerken is nog hetzelfde, net als veel 
andere kamers. Wel heb ik centrale verwarming 
laten aanbrengen. Mijn eigen twee kinderen 
hadden op de benedenverdieping hun kamers. 
Boven heeft recent een Wit-Russische vluchtelinge 
ingewoond.”

“Wist je trouwens dat de schrijver Lodewijk van 
Deyssel hier regelmatig over de vloer kwam?”
Kees Pinxteren doelt op de vriendschap tussen 
Van Moerkerken en Van Deyssel. Van Deyssel 

kwam in 1927 te wonen op de Iordensstraat 60. 
Rond die tijd had de schrijver ernstige last van 
een geesteszieke stalkster. Om een einde aan het 
gedoe te maken, stond hij haar een gesprek toe. Uit 
voorzorg bracht hij zijn messen en ander tafelzilver 
onder bij Van Moerkerken. Tijdens het gesprek 
stond zijn hospita veiligheidshalve achter de deur 
klaar met een ijzeren pook. Na tien minuten stond 
de dame weer buiten en was Van Deyssel van zijn 
belaagster af. Hij zal er bij zijn vriend een feestelijk 
portje op gedronken hebben!

Antoon Erftemeijer
Fotografie: Fred de Ruyter

Van Moerkerken, Van Deyssel
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Laat dit niet de LAATSTE Willemien zijn.
Ideeën voor artikelen genoeg... maar wie helpt met schrijven, redigeren en vormgeven?

SCHRIJF 
MEE AAN DE 
WIJKKRANT

Er is genoeg te vertellen om onze 
wijkkrant minimaal drie keer per 

jaar uit te blijven geven. 
Onderstaande functies moeten 

dan wel bemand worden:  

hoofdredacteur, eindredacteur, 
vormgever, schrijver(s) en proeflezers.

Meld je snel aan via wijkkrantWillemien@gmail.com 
of bel 06-50867040

Koninginnebuurt agenda

woe  13-9    openbare vergadering Wijkraad

woe 20-9     Koffielezing ‘Notaris’

za  23-9    Nationale Burendag

woe 18-10   Koffielezing ‘Veiligheid’

3 nov    Deadline ‘winter’ Willemien

woe 15-11   Koffielezing (thema nnb)

zo 19-11    Wintermarkt in De Baan
 
woe 20-12   Koffieochtend & Kerstlunch

zo 24-12      Kerstsamenzang op Grote Stoep

Voor contactdetails zie pagina 13

Straatfeesten
Foto’s en bijpassende 

onderschriften plaatsen we 
graag, met toestemming van 
je afgebeelde mede-buren 

uiteraard.

Wat is de grens?
Waar ligt de grens van de 

Koninginnebuurt, en waarom?  
Zeer relevant onderwerp nu de 
omvorming naar wijkplatforms 

eraan komt.

‘Kindermien’
Meer artikelen of activiteiten 
voor jonge kinderen. Puzzel, 
kleurplaat, interview elkaar, 
enz. Heb je een suggestie?

Houtplein 
ervaringen  

Hoe is de horeca en 
middenstand rondom het 

Houtplein er aan toe? 

Nieuw in de 
wijk

Nieuwe buren of 
bedrijven in de buurt? 

Schrijf een leuke
 introductie

Veiligheid
Op platformen zoals Nextdoor 
en Whatsapp wordt criminaliteit 

zichtbaarder, door de eenvoudigheid om 
het te melden. Hierdoor voelt het alsof 

de criminaliteit stijgt. Is dat in onze 
buurt ook echt het geval? Laat je 

mening horen.

‘LAAGHANGEND FRUIT’ 

IDEEËN VOOR KOPIJ

De volgende Willemien komt uit vóór de 
kerstvakantie...mits er redactieleden bij komen! 
Daar gaan we wel vanuit en dus vragen we nu 
alvast om nieuwe bijdragen: tekst of foto’s. 
Graag vóór 13 november naar
wijkkrantwillemien@gmail.com

DIGITALE NIEUWSBRIEF
Samengesteld uit wetenswaardigheden door 
Henny de Vos, ongeveer eens per twee maanden 
verstuurd. Minder diepgravend dan de wijkkrant, 
maar zeer de moeite waard.  Meld u aan via:
NIEUWSBRIEF@dekoninginnebuurt.nl 


